



先進運動會 2016 - 太極比賽 Masters Games 2016 - Tai Chi Competition 抽籤結果 Balloting Results

公開組隊際賽太極劍 (Team's Open Tai Chi Sword) 活動編號 (Activity No.): 40445575 正選參加者名單 (Successful Applicants) 名額 (Quota): 22 隊 (Teams)

善武太極學會

冷先鋒武術學院

陳子方 CHAN TZE FONG	陳耀光 CHAN YIU KWONG	莊榮生 CHONG WING SANG	鄒慶 CHOW HING	傅美華 FU MI WAH
安基苑太極劍隊	徐一杰太極總會	友聯太極 會	香港陳式太極拳科學研 究會	高山太極之友
馮彩屏 FUNG CHOI PING	何敏 HO MAN	姜九九 Jiang Jiu Jiu	黎子敏 LAI TSZ MAN	林婉華 LAM YUEN WA
北區青苗太極B隊	中華太極社C隊	姜九九太極學會樂富隊	活力太極之友	林婉華太極學會A隊
羅建峰 LAW WENDY	李克將 LEE HAK CHEUNG	李鳳 LI FUNG	陸靜嫻 LUK CHING HAN MONITA	麥佩華 MAK PUI WAH
香港國際龍形太極會	香港松峰太極學會-B隊	中華太極社(A)隊	健身太極隊 (旺角D隊)	倬水軒太極學社
吳慕霞 NG MO HA	溫玉儀 WAN YUK YEE	王美雲 WONG MAI WAN ADA	黃德泉 WONG TAK CHUEN	何瑞琼 姜九九太極學會竹園隊
香港陳式太極拳研究會 總會	韻怡太極學會	頌寧研習	俊彥武術太極學會	女ルルベ圏字首门風隙
李美瑤	鄭善武			

注意事項

- 1. 抽籤結果只會公布正選參賽者/隊伍的中英文姓名。
- 2. 正選參賽者將獲發通知書,落選者恕不另行通知。
- 3. 正選參賽者須於下述繳費限期內攜同繳費通知書 / 身份証明文件(正本或副本)和報名費, 前往康文署轄下各區康樂事務辦事處(於辦公時間內)或任何設有康體通服務的康體場地辦事 處核實個人資料及繳交報名費用。
- 4. 如正撰參賽者未能於指定限期內繳費,則作棄權論。
- 5. 如個別組別在正選參賽者繳費限期過後仍有餘額,餘額將以先到先得方式公開接受報名,市民可於下述限期內到各區康樂事務辦事處辦理報名手續。
- 6. 參賽者/隊伍須按報名時所填報的參賽派別作賽,不得臨場更改。如參賽者/隊伍需更改參賽派別,必須於11月1日或之前向主辦機會提出書面申請,逾期恕不受理。

Points to Note

- 1. Only the Chinese and English name of the participants/teams will be disclosed for the balloting results.
- 2. Notification letters will be sent to successful applicants while unsuccessful applicants will not be notified.
- 3. Successful applicants shall bring along their notification letters/identification documents (originals or copies) and entry fees to the DLSOs of the LCSD (during office hours) or any recreational and sports venues with Leisure Link Services for verification of their personal particulars and payment of entry fees during the specified payment period.
- 4. Successful applicants who fail to pay the required fees within the specified payment period will be regarded as waiving their rights.
- 5. If there are still unfilled places in individual divisions after the payment period for the successful applicants, the remaining quota will be open to the public for enrolment during the following period at DLSOs on a first-come-first-served basis.
- 6. Participants/teams must perform in the school specified in their enrolment forms, and amendment on site is not allowed. Those who wish to change the participating school must submit their application in writing to the Organiser on or before 1 November 2016.

項目 Event	正選參賽者繳費日期 Payment Period for Successful Applicants	公開接受報名日期 Open Enrolment Period for Remaining Quota
太極 Tai Chi	5 – 12/10/2016	26 – 27/10/2016